
 

 

1 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 13.3.2023  

 
 

Prítomní poslanci: Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák 
       
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 
Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Bc. Peter Repka, Ing. Jiří Egg, Marek Žáčik, Ing. Marián Bednár 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Ing. Ščepko, poverený zastupovaním predsedu výboru MČ Stred, privítal všetkých prítomných a 
skonštatoval, že VMČ Stred v počte 3 poslancov nie je uznášania schopný.  

 
V rámci voľnej debaty p. Ing. Vanková objasnila prítomným poslancom žiadosti, ktoré idú do 

mestského zastupiteľstva a letné terasy, ktoré budú prerokované na mimoriadnom mestskom 
zastupiteľstve. 

P. Egg podotkol, že rozbory vody by mali byť zverejňované, na čo mu p. Ščepko citoval odpoveď 
odborných útvarov na túto požiadavku z minulého zasadnutia, z ktorej vyplýva, že je to v kompetencii 
TVK. 

Ďalej p. Egg na základe článku o parkovaní v novinách mesta Trenčín „INFO“ apeloval, aby sa do 
novín písali len podložené fakty a informácie. 

P. Žáčik vzniesol v rámci voľnej debaty 3 podnety zaznamenané v tabuľke „Nové požiadavky 
občanov a poslancov“. 

P. Bednár sa zaujímal o štádium riešenia ich situácie v súvislosti s bytovým domom na Inoveckej 
ul. č. 1137, na čo mu p. Ščepko situáciu ozrejmil a poslal podklady, ktoré sú k dispozícii. 
 
ZÁVER 

Ing. Ščepko poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. Najbližšie zasadnutie 
Výboru MČ Stred sa bude konať 17.4.2023 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 
 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 13.3.2023   
   
 
 

Ing. Richard Ščepko  
Poverený zastupovaním predsedu VMČ Stred 

Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 16:45 hod.  
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ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

P.Č. Požiadavka/Odpoveď 

1. Mgr. Medal: Systémová požiadavka: množstvo požiadaviek figuruje so statusom "Uzatvorené". 
Požiadavky sú síce z hľadiska MsÚ uzatvorené administratívne ale podnet ako taký vybavený nie 
je. Prosím odborné útvary, ktoré podnety vypracovávajú, aby tieto podnety označovali ako 
neuzatvorené, pokiaľ sa požiadavka nezrealizuje. (napr: odpoveď "Požiadavka bude zaradená do 
zásobníka investičných akcií" - to nie je uzatvorený podnet, keď IA ešte neprebehla. 
alebo "Poruchy sa odstránia" - ešte sa to neuskutočnilo ale podnet je označený ako uzatvorený).  
Prosím označovať podnety ako uzatvorené nie vtedy, keď sa na ne napíše odpoveď, ale až vtedy, 
keď dôjde k realizácii. 
 
Odpoveď: Je veľa požiadaviek, ktorým sa dá vyhovieť, tzn. zrealizovať a uzavrieť, no sú aj 
požiadavky, ktoré nie sú v kompetencii zamestnancov MsÚ a m.r.o., tie sú zo statusom "v procese 
- čaká sa na tretiu stranu". Požiadavky investičného charakteru, ktoré nie sú kryté rozpočtom, sú 
uzatvorené so statusom "zatvorené (nie je v rozpočte)". Takúto požiadavku si musí osvojiť niekto 
z poslancov a musí byť schválená v rozpočte, až potom je možné ju zrealizovať. Takéto požiadavky 
sa evidujú len na útvare investícií v zásobníku investičných akcií, príp. si môže danú požiadavku 
osvojiť aj poslanec MsZ, ktorý ju pri tvorbe rozpočtu predloží ako KV. Na porade prednostu budú 
opäť vedúci útvarov a riaditelia m.r.o. upozornení na uzatváranie požiadaviek so správnymi 
statusmi 

2. P. Čemez: Prosím o riešenie situácie rýchlo jazdiacich áut na ulici J. Zemana (retardéry, berlínsky 
vankúš, meranie rýchlosti, atď....) 
 
Odpoveď: Na otázku bolo zodpovedané na zasadaní výboru MČ Stred. 

3. P. Egg: Kedy naposledy bola uskutočnená kontrola CO krytov, či sú skutočne v 100% stave a či sú 
schopné zabezpečiť ochranu obyvateľstva? Žiada, aby mu bolo umožnené sa do niektorých z nich 
osobne pozrieť. 
 
Odpoveď: Naposledy bola kontrola CO krytov vykonaná 15. 2. 2023. CO kryty v 100% stave nie sú, 
ale ochranu obyvateľstva zabezpečiť schopné sú. V prípade potreby vieme zabezpečiť obhliadku 
CO krytov. V danej veci kontaktujte p. Lisáčka na t. č. 0902 911 848. 

4. p. Egg: Prosím o info, či je možné zaviesť zverejňovanie výsledkov rozborov vody (napríklad v 
novinách) 
 
Odpoveď: Nie je možné  zaviesť zverejňovanie rozborov vody, nakoľko toto je len v kompetencii 
vodárenskej spoločnosti TVK a.s., keďže rozbory vody vykonávajú oni. Treba poslať žiadosť o 
zverejňovanie týchto údajov do spoločnosti TVK a.s. 

5. p. Čepický: Prosím o vyzvanie majiteľa domu č.61 na križovatke do Biskupíc 
(Električná/Legionárska) aby odstránil zeleň (konáre) prečnievajúce na chodník. 
 
Odpoveď: Vlastník bude vyzvaný na nápravu. 
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6. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o aktualizáciu neaktuálneho cenníka MHD na 
webe mesta, na podstránke MHD. V tabuľke je informácia o už zrušenej zľave pri prestupe do 40 
minút, naopak úplne chýbajú informácie o prestupných 60 minútových a 24 hodinových lístkoch. 
Link na spomenutú sekciu webu: https://trencin.sk/pre-obcanov/mobilita/mestska-doprava/ 
 
Odpoveď: Zaktualizované. Za neaktuálnosť stránky sa ospravedlňujeme. 

7. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme reagovali na odpoveď ÚM k požiadavke ID 
1776 z 9.1.2023. Na základe záverov diskusie s Ing. Hartmannom na zasadnutí VMČ, aj po zvážení 
argumentov ÚM naďalej žiadame o presun uvedeného označníka na začiatok zastávky, t.j. na 
úroveň MHD - predovšetkým z dôvodu zabezpečenia bezbariérového nástupu cestujúcich vďaka 
pristaveniu každého autobusu celou dĺžkou k nástupnej hrane. 
 
Odpoveď: Požiadame majiteľa označníka, spol. SAD Trenčín, aby označník presunul 

8. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme naceniť náklady na výmenu starého 
skorodovaného dopravného zábradlia na ul. Kniežaťa Pribinu, pred pracoviskom ŠÚ SR. Budova 
ŠÚ SR bola nedávno zrekonštruovaná, výmena starého skorodovaného zábradlia by zvýšila 
estetickú hodnotu verejného priestoru. Prosíme, aby nové zábradlie bolo osadené v dohodnutej 
antracitovej farbe. 
 
Odpoveď: Cena za výmenu zábradlia pri ŠÚ činí,  11 078,-€, na čo v tomto roku nemáme 
rozpočtované peniaze. Zábradlia máme v pláne ošetrovať náterom v antracitovej farbe. 

9. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme sa informovali ohľadom ďalšieho plánu s 
označníkmi MHD na autobusovej stanici, ktoré neboli vymenené za nový typ. Sme si vedomí, že 
AS je súkromným majetkom. Boli uvedené 4 označníky predané spolu s ostatnými starými 
označníkmi mestu, alebo zostali majetkom SAD Trenčín? Zároveň prosíme v dohľadnom čase o 
odrezanie spodnej polovice tabule s číslami liniek na označníku nástupišťa 2, nakoľko linka 50 je 
už zrušená. Rovnako žiadame odstrániť prenosný označník, ktorý je na zastávke po odstránení 
havárie inžinierskych sietí už zbytočný. 
 
Odpoveď: Za označníky na autobusovej stanici zodpovedá v zmysle zákona prevádzkovateľ 
autobusovej stanice. A všetci vieme, v akom stave autobusová stanica je. Napriek tomu, vyzveme 
vlastníka na nápravu. 

10. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame o presun lavičky z autobusovej stanice, nástupište 
MHD číslo 4, späť na Mierové námestie. Ide o súčasť mobiliáru, ktorý bol v rámci rekonštrukcie 
osadený na Mierovom námestí. Lavičku z námestia na stanicu pravdepodobne preniesol niekto 
nedopatrením, alebo si ju sem priniesli ľudia bez domova. 
 
Odpoveď: Zabezpečíme prevoz lavičky. 

11. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, či sa v rámci výmeny označníkov 
plánuje ich výmena/doplnenie na zastávky TESCO a OC Laugaricio, prípadne či aspoň prebehli 
rokovania s majiteľmi pozemkov, na ktorých sa tieto zastávky nachádzajú. 
 
Odpoveď: Rokovania neprebehli a na teraz sa s ich výmenou neuvažuje. V súčasnosti je úlohou 
výmena mestských označníkov. Následne sa môžeme pokúsiť rokovať so súkromnými subjektami 
- je ich v meste niekoľko. 

https://trencin.sk/pre-obcanov/mobilita/mestska-doprava/
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12. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame preveriť možnosť vypovedať zmluvu na 
umiestnenie plagátovej plochy na Legionárskej ulici, pri reštaurácii Perla. Ide o rušivý element vo 
verejnom priestore, ktorý len prispieva k záplave mesta vizuálnym smogom. 
 
Odpoveď: Reklamná plocha patrí spoločnosti Rengl Slovensko, s.r.o. s ktorou má Mesto Trenčín 
uzatvorenú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú. Predmetom nájmu je 13 lokalít – pozemkov na 
ktorých má spoločnosť umiestnené výlepné plochy v tvare reklamný stĺp alebo reklamná doska. 
Pred schválením zmluvy v roku 2017 boli lokality schvaľované v jednotlivých VMČ,  celý proces od 
podania návrhu do schválenia zmluvy trval min. pol roka,  nájomcovi časť  lokalít nebola 
schválená. Stavebný úrad na 13 schválených lokalít vydal povolenie podľa stavebného zákona. 
Výpovedná doba zmluvy je  12 mesiacov. Iné povolené plochy na výlep reklamných plagátov 
menších rozmerov v meste nemáme určené. V rámci uzatvorenej nájomnej zmluvy je nájomca 
zaviazaný odstraňovať plagáty vylepené tzv."na čierno" z majetku mesta na svoje náklady.  
Predmetná nájomná zmluva bola uzatvorená i z dôvodu uvedenej reciprocity odstraňovania 
nelegálnych plagátov. Pôvodne spoločnosť RENGL Slovensko, s.r.o. žiadala o prenájom 18 ks 
plagátových plôch, ale na základe stanovísk VMČ Stred a Sever bolo povolených iba 13 ks, ktorých 
konkrétne umiestnenie bolo tiež predmetom schvaľovania. 

13. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme opätovne poprosili o čo najskoršiu opravu 
uvoľneného dielca kasselského obrubníka na zastávke MHD Legionárska smer centrum. Sme si 
samozrejme vedomí, že v súčasnosti nie sú ideálne poveternostné podmienky, prosíme však 
preveriť aspoň možnosť provizórneho zabezpečenia. Na zastávke hrozí poškodenie nových 
autobusov, ktoré sú v premávke iba niekoľko mesiacov. Ide o požiadavku ID 1730 z 12.12.2022. 
 
Odpoveď: Opravu obrubníka má MHSL zaradenú v stavenej údržbe pre tento rok, ktorú je možné 
realizovať až v jarnom období. 

14. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Oznamy o konaní VMČ a odborných komisií na webe mesta  
https://trencin.sk/aktuality/vybor-mestskej-casti-stred-sa-stretne-v-pondelok/ - chceme sa 
poďakovať za tento spôsob zverejňovania oznamov o mieste, dátume a čase konania VMČ a o 
jeho programe - myslíme si, že to môže prispieť k vyššej účasti verejnosti na týchto verejných 
zasadnutiach, k lepšej informovanosti občanov o dianí v meste a k zvýšeniu spoluúčasti občanov 
na rozhodovaní o veciach verejných. Myslíme si - a dávame to ako podnet - že by mohla byť 
podobná prax zavedená systémovo, aj v prípade verejného zasadnutia odborných komisií pri MsZ. 
 
Odpoveď: Áno, plánujeme podobnú prax zaviesť aj čo sa týka zverejňovania komisií. 
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15. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o písomnú informáciu, ako (a s akým výsledkom) je 
kontrolovaná práca firmy, ktorá má na starosti v Trenčíne zimnú údržbu chodníkov a ciest, či má 
táto firma daný a schválený harmonogram zimnej údržby a či tento harmonogram plní. A v 
prípade, ak ho neplní, či boli voči nej uplatnené sankcie. Pýtame sa v súvislosti s odpratávaním 
snehu a ľadu po zrážkach 3.-4.2.2023, keďže niektoré chodníky ešte aj po viac ako týždni - v 
nedeľu 12. 2. zostali neupravené, s množstvom ľadu (pri podchode na Noviny, ul. Olbrachtova, 
Cintorínska, priechod pre chodcov Palackého, Súdna, Partizánska, Kúty, Kollárova…). Z niektorých 
lokalít pridávame foto, v prípade potreby môžeme doložiť aj ďalšie fotografie neuprataných ulíc.  
 

Odpoveď: Zimná údržba je vykonávaná v zmysle ZOP, podľa čoho  je vykonávaná aj kontrola. Pri 
nedodržaní podmienok v zmluve, ako to bolo aj cez víkend 3.2.2023 si objednávateľ bude 
uplatňovať u poskytovateľa zmluvnú pokutu za nedodržanie  výkonu na celom rozsahu ZÚ v 
zmysle ZOP za mesiac február. Zároveň sme žiadali dodávateľa o písomné vyjadrenie, aké 
opatrenia prijal, aby sme predišli opisovanému stavu miestnych komunikácií 

16. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu o dátume plánovanej opravy 
nefunkčného stĺpu osvetlenia č. 8/024 v parčíku v blízkosti ulice Palárikova. 
 

Odpoveď: Na stĺp bolo namontované nové svietidlo, výmena stĺpa je naplánovaná až na jar - apríl. 

17. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceme sa opýtať na možnosť odstránenia betónovej 
dosky na ulici Dlhé Hony pri križovatke s ul. 28. októbra (viď foto). Kedysi na tejto doske bola 
umiestnená provizórna predajňa ovocia a zeleniny. Na mieste by mohol byť funkčný trávnik, 
prípadne aj doplnený nejakou vhodnou sadovou úpravou - ako príspevok k estetizácii prostredia 
aj ako malé adaptačné opatrenie na zmenu klímy.  
 

Odpoveď: MHSL nemá pre tento rok rozpočtované prostriedky na odstraňovanie betónových 
fragmentov z verejnej zelene a následné zakladenie nových trávnatých plôch. V lokalite ulíc Dlhé 
Hony, 28.októbra , Beckovská, máme takýchto plôch viac a správca zelene má rozpracovaný 
materiál ktorý budeme predkladať spolu s návrhom na financovanie z rozpočtu 2024. 

18.  Miroslav Řádek (podnet zaslaný emailom): Dobrý deň, môžem sa opýtať, či má mesto plán opráv 
ihrísk a športovísk, alebo podľa čoho vyberá, ktoré detské ihriská a športoviská bude revitalizovať 
alebo rekonštruovať? Ďakujem a prajem pekný deň. 
 

Odpoveď: Nakoľko sa v rámci celého mesta nachádza na verejnom priestore veľké množstvo 
herných prvkov rôzneho veku a v rôznom technickom stave, bol v roku 2020 spracovaný passport 
herných prvkov na pozemkoch vo vlastníctve mesta, aby mesto získalo ucelenú informáciu, a to 
nie len o ich celkovom počte (každému ihrisku bolo pridelené ID), presnej polohe ale najmä o ich 
aktuálnom stave. Samotná starostlivosť ale najmä  zabezpečenie splnenia legislatívnych 
podmienok noriem STN 1176, STN 1177 o bezpečnosti DI, pri tak veľkom množstve herných 
prvkoch, rôznej (prevažne nízkej) kvality je náročné, a to nie len finančne ale aj materiálovo a 
personálne. Preto je filozofiou mesta budovanie spádových ihrísk certifikovanými hernými 
prvkami strednej až vyššej triedy, ktoré je spojené s komplexnou revitalizáciou aj ostatných 
zložiek riešeného územia. Passport ihrísk - herných prvkov je spracovaný v digitálnej podobe a 
priebežne sa aktualizuje na základe zmien, vykonaných priamo v teréne správcom (MHSL) alebo 
následne po realizácii investičnej akcie/vybudovaní nového detského ihriska. Tento ucelený 
materiál poskytuje mestu informáciu jednak ako vlastníkovi o jeho majetku a zároveň je 
podkladom pre plánovanie opráv/údržby herných prvkov správcom (napr. doplnenie chýbajúcich 
častí zostáv a zariadení, obnovenie náterov povrchov prvkov, upravenie povrchu ihriska a 
inštalovanie informačných tabúľ prevádzkového poriadku), ale najmä koncepčným nástrojom pri 
tvorbe nových projektov revitalizácii vnútroblokov. 
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NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

P.Č. Požiadavka 

1. P. Žáčik: Parkovanie na ulici J. Zemana. Zaujíma ma, či je plánované nejaké riešenie parkovania 
(zvýšenie počtu parkovacích miest) na tejto ulici (z jednej strany je zákaz státia), prípadne, či sa dá 
tomu nejako pomôcť? - úsek od križovatky do Biskupíc až po bytovky 

2. P. Žáčik: Chceli by sme prenajať časť domu (Airbnb) - aké všetky povinnosti voči mestu z toho pre nás 
vyplývajú? 

3. P. Žáčik: Na ul. J. Zemana bývam cca 4 roky a už dávnejšie som písal na email p. primátora, či sa dá 
niečo robiť s hlukom od Električnej ulice. Vtedy prišla odpoveď, že medzi železnicu a záhradkársku časť 
je možné nasadiť zelenú zástenu. Sú stále výzvy na projekty zelených zábran a znižovanie hluku. Čo 
viem ako občan robiť, aby sa tu nejaký takýto projekt realizoval? 

4. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu rozpadajúceho sa povrchu z mačacích hláv v 
hornej časti ulice Marka Aurélia a na začiatku ulice Zamarovského. Zároveň žiadame, aby bol pri 
oprave kladený dôraz na estetickú kvalitu opravy, nakoľko ide o pamiatkovú zónu. 

 
5. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame o vyrovnanie podkladu a následné opätovné položenie 

zámkovej dlažby na chodníku pred prostredným vchodom do Business centra Masaryčky. Na 
prepadnutom chodníku sa tvoria veľké mláky.  

 
6. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame o vyrovnanie podkladu a následné opätovné položenie 

zámkovej dlažby na chodníku na Legionárskej ulici oproti KMP. Na prepadnutom chodníku môžu 
chodci zakopnúť a spôsobiť si úraz. 

 
7. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie poškodenej a nefunkčnej plechovej 

tabule na východe z Farských schodov smerom k Farskému kostolu. V minulosti zrejme slúžila ako 
informácia o prevádzkovej dobe schodiska.  
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8. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V rozpočte na rok 2023 boli vyčlenené financie na zriadenie 
nových svetelných križovatiek. Chceli by sme sa spýtať, či sa v Trenčíne dočkáme aspoň číselného 
odpočítavania pre chodcov čakajúcich na „zelenú“. Prikladáme fotografiu z Bratislavy z lokality novej 
autobusovej stanice Nivy. 

 
9. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Po rekonštrukcii zimného štadióna zostali v jeho útrobách 

(prevažne) pod tribúnami staré a energeticky náročné svietidlá. Na fotografii je vidieť aj uvoľnený kryt 
na jednej z nich. Chceli by sme sa spýtať, či existuje analýza/projekt, ktorý by definoval finančnú 
náročnosť výmeny týchto svetelných bodov za nové a úspornejšie LED svietidlá? 

 
10. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Po komunikácii s bývalým náčelníkom civilnej obrany a 

generálom vo výslužbe, pánom Eggom, by sme si chceli osobne prejsť (v zložení Ščepko, Medal a pán 
Egg) niektoré kryty CO, kde mesto vykonáva údržbu. Na tieto kryty sú každoročne vyčlenené financie 
presahujúcich 30 tisíc eur. Radi by sme si ich aj osobne prešli aj s človekom, ktorý sa tejto téme aj 
profesne venoval. Preto by sme chceli poprosiť o kontaktovanie R. Ščepka o dohodnutie podrobností, 
vybraných CO krytov. Časovo sa budeme vedieť prispôsobiť. Ďakujeme. 

11. Miroslav Řádek: Kde sa dá nájsť zmienený passport herných prvkov na pozemkoch vo vlastníctve 
mesta, ktorý bol spomenutý v odpovedi na podnet (ID 1904) ohľadne opráv ihrísk a športovísk, 
prípadne ako sa dá k nemu dostať? 

  


